
 

 

CONCEPT BESTUURSVERSLAG 2023 
 
Na de bewonersvergadering van april 2023 was de samenstelling van het bestuur als volgt: 
 
Maria Angenent, voorzitter 
Peter Hoogvliet, penningmeester 
Adrie van den Berge, secretaris 
Jan de lange, lid 
Arjan Schoolderman, lid 
 
Eind 2023 is de secretaris afgetreden vanwege een verhuizing naar een ander deel van Den Haag. 
Hij wordt tijdelijk vervangen door Loura Huizenga. In het verslagjaar heeft het bestuur zich 
versterkt met Helen Retel Hemrich en Trudy Loeffen. Hun voordracht kan bevestigd worden 
tijdens de bewonersvergadering in 2024. In de loop van het verslagjaar is afgesproken dat Arjan 
met ingang van 2024 als penningmeester zal gaan optreden, Peter blijft lid van het bestuur.  
 
Het bestuur is in de verslagperiode 9 maal bijeen geweest. 
 
Onder verantwoordelijkheid van het bestuur zijn een aantal digitale nieuwsbrieven verzonden.  
 
Het bestuur heeft in 2023 een aantal initiatieven genomen om de vervanging van de riolering en 
vooral de wens om dit te combineren met een herinrichting van de wijk op de agenda van de 
gemeentebestuur te krijgen. De vervanging van de riolering was uitgesteld, maar voor de 
herinrichting bestonden nog geen concrete plannen en was er geen budget gereserveerd.  Op de 
bewonersvergadering in het voorjaar is gesproken met de projectleider Pauline van den Broeke. 
Tijdens een ‘collegetour’ heeft de toenmalige voorzitter het woord gevoerd over de herinrichting. 
Verder is er vanuit het bestuur een brief geschreven aan het gemeentebestuur over het belang van 
de herinrichting. In aanvulling daarop is de stadsdeelwethouder Robert van Asten uitgenodigd 
voor een rondwandeling in onze wijk waar we herinrichting mogelijkheden hebben besproken. Als 
laatste hebben we de raadscommissie voor de leefomgeving uitgenodigd voor een soortgelijke 
wandeling door de wijk. Dit zal in januari 2024 gebeuren. Door deze initiatieven is de aandacht 
voor de Bomenbuurt groter geworden maar tot concrete toezeggingen heeft het in 2023 nog niet 
geleid. 
 
Het was noodzakelijk om een geheel nieuwe website te maken. De techniek achter de oude 
website was zwaar verouderd en het bleek niet meer mogelijk de site in de lucht te houden. 
Dankzij ondersteuning van PEP konden we een tegen relatief geringe kosten beginnen aan de 
ontwikkeling van een nieuwe site.  
 
Het bestuur heeft in Helen een nieuw bestuurslid. Zij zal zich vooral gaan bezighouden met het 
werven en begeleiden van vrijwilligers en het onderhouden van contacten met deze voor het wel 
en wee van de buurt zo cruciale groep.ok zal zij communicatie ter hand gaan nemen.  
Ook is Trudy Loeffen als bestuurslid aangetreden. Na enig rondkijken heeft Trudy de 
portefeuilleDuurzaam/Groen opgepakt. 
Vanuit het bestuur is Jan degene die zich nu bezig houdt met de werkgroep Valkenbosplein en 
Willem Drees beiden vanuit historisch oogpunt.  
Dankzij de redactie van De Boomgaard hebben wij in het verslagjaar verschillende vrijwilligers 
voor het voetlicht kunnen zetten. Verder hebben we onze vrijwilligers uitgenodigd bij het 
kerstfeest dat voor het eerst op het Valkenbosplein is gehouden en daar wat extra’s voor hen 
georganiseerd. Zoals we ook de bezorgers van De Boomgaard met een cadeautje hebben laten 
weten hoezeer we hun inzet waarderen. We hebben Trudy Loeffen welkom geheten als 
bestuurslid met Duurzaam/groen in haar portefeuille.  
 



 

 

Bewoners van de Lindestraat hebben met een straatfeest geld opgehaald dat ze hebben 
gedoneerd aan de SBOB Boomgaard, een geweldig initiatief waar we erg blij mee waren.   
 
Anderen maken gebruik van de mogelijkheid die in De Boomgaard wordt geboden om met behulp 
van een QR code geld te doneren. Dit helpt om ons wijkblad te kunnen blijven uitbrengen in de 
frequentie van vier nummers per jaar en van een kwaliteit waar de redactie veel waardering voor 
verdient. 
 
We zijn er niet in geslaagd om een voor ons meer aantrekkelijke huisvesting te realiseren. We 
maken gebruik van Onder de Bolster, een wijkcentrum onder beheer van de welzijnsorganisatie 
Wijkz. Pogingen om het centrum meer aantrekkelijk te maken voor de gebruikers, waarvan wij er 
één zijn, hebben tot nu toe niets opgeleverd. We hadden bij Wijkz een toegezegde subsidie van 
Fonds 1818 ingebracht als bijdrage in de kosten.  
 
Tot onze spijt is de fietsenstalling in de Acaciastraat opgeheven. Het bestuur heeft er veel aan 
gedaan om met de nieuwe huurster van de opstallen tot overeenstemming te komen en vast te 
leggen in een contract over het handhaven van een deel van de stalling. Ondanks de 
inspanningen van de nieuwe huurster is het toch niet gelukt.  
 
Ook de speeltuin in de Acaciastraat moest helaas ontmanteld worden, omdat dit terein hoort bij 
het pand waar een nieuwe huurster voor kinderopvang komt. De doelgroep is 0 tot 4 jaar. 
De werkgroep Acaciastraat heeft zichzelf opgeheven, en het bestuur heeft de opstellingen moeten 
verwijderen. 
 
Er is ook een nieuwe werkgroep die op en rond het Valkenbosplein evenementen wil gaan 
organiseren. Voor het eerst hebben zij een kerstfeest georganiseerd. De komende tijd zal de 
aandacht uitgaan naar historie. 
Een andere werkgroep is opgericht en gaat zich verdiepen in de geschiedenis van Willem Drees 
onze stadsgenoot die oa de AOW tot stand heeft gebracht. Dit zijn welkome aanvulling op andere 
evenementen in onze wijk: vorig jaar ook  Haloween, de IJsbaan en de Vrijmarkt.  
 
 
 
 
 



 

 

 

 



 

 

 

 


